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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 25. januar 2017 kl.18.45 – 20.45 af-
holdes på skolelederkontoret 

 
Referent: Jeanette Mortensen 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Tina valgt. 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde  

Godkendt.  

 
3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 
4. Informationer fra  

 Ledelsen 
o Wifi problematikken: Skole-IT søger Børneudvalget om en økono-

misk bevilling, så vi kan anskaffe de AP’er vi mangler for at få sko-

len op i gear i forhold til netdækning. 
o Vi har fået frigivet penge til nyt personalekøkken og nye toiletter. 

Byggesags ansvarlig er Flemming Andersen. 

o Orientering om nyansættelse. Opstart den 1. februar.  
o Det nye flertal i Børneudvalget har bedt forvaltningen tage kontakt 

til kreds 44 for at drøfte en mulig aftale/forståelsespapir på lære-

rens arbejdstid 
o Vi er blevet tilbudt at kommende 3. årgang kan få tilbudt svømme-

undervisning. Kim orienterer om projektet i år, og hvorfor der bliver 

mulighed for at tilbyde et andet forløb for 3. årgang næste år. 
o Orientering om personalesituationen.  
o SSP møde i udskolingen var præget af et meget lille fremmøde.  

o Orientering om arbejdslørdag den 21. januar 2017 – James Not-
tingham – Synlig læring. 

 Skolebestyrelsen  
o Tina har været til Landsrådsmøde. Orientering givet om blandt an-

det Nye ideer til Skole/hjem samarbejdet, valg, oplægsholder Lars 
Goldsmidt. 

 Medarbejderne  

 Elevrådet  
 

5. Forslag til skema forældre skal udfylde i forbindelse med at de ønsker deres barn 
fri fra skole. Bilag 1. 
Godkendt. 

Skemaet skal både ligge på Intra og skal kunne udleveres fra kontoret. 
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6. Gennemgang af evaluering af rullende skolestart. Bilag 2. 
Evalueringen gennemgået og drøftet.  
 

7. Arbejdslørdag for Skolebestyrelsen.  
Har vi et behov og hvad skal indholdet være?  
Drøftet og vurderet at behovet ikke er der pt. 

 
8. Gennemgang af Skolebestyrelsens principper.  Første punkt der skal behandles er 

Undervisningens organisering. Bilag 3. 
Afsnittet ”udbud af valgfag” skal rettes til, så det passer til de tre linjer i udskolingen. 
TDG retter det til næste SB møde. 
 

9. Eventuelt  
Skoleboden har fået en  af Levnedsmiddelstyrelsen. 
 
Ønske om at Birgitte og vi orienterer mere indgående om Synlig læring – arbejdslørdag 

den 21. januar. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 16. november 2016 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Thomas D. Gravsen 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Marianne Bryld    Birgitte Thrane 
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___________________________  _________________________________ 

Krista Hoffmann   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Søren Christensen   Therese Kunoy 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   David Møller 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Sigurd Lund 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


